
 

  
Generalforsamling afholdt  onsdag  den 20. marts 2013 kl. 19.30 hos Knud 
Kirketorp - Søparken 52 - 5260 Odense S  
 
Dagsorden ifølge vedtægterne:  
1. Valg af dirigent blev Per Milling 

 
2. Formandens beretning  

Mit første år som formand er gået for forventeligt, og arbejdet har været 

overkommeligt. 

Onsdag den 4. april var jeg ved søen for at se om alt var i orden. Det var det. Vi var 

sluppet gennem vinteren uden problemer. 

 Men allerede den 6. april Langfredag var bommen ødelagt og både låse og pind var 

fjernet. 

Jeg var på ferie og får først efter påske besked om problemerne. 

Jeg har en snak med John Juul, da jeg er ude at låne en kommunal nøgle. Han vil gerne 

have, at vi også bruger en ny låsetype, som han selv havde valgt. Det synes en god ide, 

da den sikkert er mere hærværksikker.  Da jeg besøger låsesmeden, viser det sig bare, 

at den lås kun kan anvendes med systemnøgler. Det indebærer nye nøgler til alle, og 

derfor en udgift på 3000,00 til 4000,00 kr. 

Jeg køber en ny lås, der indstilles til vore nøgler for små 600.00 kr.  Den sætter jeg på 

bommen og allerede 

24. april brokker John Juul sig over, at jeg har brudt aftalen om låsetype, men da jeg 

stille og roligt fortæller hvorfor, kan han godt indse mit nødvendige valg. 

30. maj opdager vi hærværk på hus. Tarup/Davinde har glemt en skovl, som nogle 

vandaler har benyttet til at brække en plade løs. Vores system til hærværkssikring har 

dog gjort, det så besværligt, at det ikke er værre end, at et par skruer og et bræt kan 

klare skaden. 

Også døren til skuret havde fået en hård medfart, men havde holdt. 

6.juni repareres det hele. 

4.juli besøg af John Juul Henriksen, der taler for en ny sø. Kurt, Flemming og Ego tager 

med ham op til Savværkssøen, hvor vi har en positiv snak, hvori han lufter en række 

ganske gode ideer. 

11. juli igen ved Savværkssøen  -- måske, måske 

5. sep. Bestyrelsesmøde + John fra one meterne ved Savværkssøen . Vi arbejder videre. 

20. sep. har jeg møde med John Juul H. i Hudevad. Han trækker nu voldsomt i land. 

Fredningsmyndighederne. Skov og Naturstyrelsen, Økonomi osv. 

Jeg glæder mig alligevel til at aflægge referat for Onsdagsholdet, men kl. 11,30 er der 

ikke et øje nede ved søen. Der er gråvejr ellers fine betingelser??? 

21.nov. Klubaften hos Victor 15 -16 medl. mødt op. 



23. jan. Klubaften hos Albert. 12 med. Mødte op trods håndboldfinale. Der blev peget 

på en sø på Energivej i Hjallese, som jeg den 26. jan. var ude at se på. Søen ligger fint, 

men en snak med de folk, der boede ved søen lod alt håb om lov til at bruge den ude. 

Til slut tak for et godt år, specielt tak til Victor og Albert for husly. 

            beretning blev godkendt. 

 
3. Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab  

Jan Bay fremlagde regnskab der viste en saldo primo 2012 på 21082  kr. og ultimo 17202 
kr. dermed et underskud på 3880 kr. regnskab godkendt.                                    
 

4. Budget samt fastlæggelse af kontingent og indskud  
Der var ingen budget. Kontingent blev fastsat til 240 kr. og indskud fastholdes på 250 
kr. 
 

5. Valg af bestyrelse ( 2  år )  
Nuværende formand Knud Kirkentorp, modtog genvalg for et år, med den klausul at 
han kan trække sig med øjeblikkelig virkning, hvis han har behov for det.  
Jan Bay genvalgt til Kasser 
Vagn Jørgensen blev valgt til sekretær. 

  
6. Valg af suppleant og revisor ( 1  år )  

Genvalg til Alex Nielsen og Kurt Jansen 
 

7. Indkomne forslag 
Ingen forslag 
  

8. Eventuelt  
Der blev talt om klubbens hjemsted, Savværks søen dur ikke. Vi bliver på/ved 
Davinde sø.  
Næste samling bliver ved standerhejsning d 13/4 kl. 10.00 hvor vi rengør klubhuset og 
pudser vinduer mm. Vi spiser frokost og sejler bagefter. 
 

Her er der en glimrende mulighed for at betale kontingent.  
 
Venlig hilsen  
Bestyrelsen f. Odense Mini-sail 


